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Адрес SEVES Zigong Sediver 
162 Hutou St. 
Gonjing, Zigong 
643001 Sichuan  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Insulators 
A wide range of glass or composite, rigid and suspended insulators for medium, high and very high voltage power transmission systems.

Accessories for suspension and tension insulator strings and conductor hardware and medium and high voltage lightning surge arresters.

Glass blocks 
Glass blocks in the Pegasus Vetroarredo superior quality version for furnishing and luxury decoration, offering an extraordinary and extremely wide
range of colours, etched glass patterns, designs and formats, and are also available in customised form.

Excellent quality Weck and Vidromatone glass blocks.

Traditional and high quality glass blocks for the building industry by Vitrablok, Vitrolux and Sindoco.

Lighting glass and Special glass 
High-quality pressed and blown glass for lighting purposes, manufactured using semi-automated and automated processes.

Company Profile of SEVES Zigong Sediver

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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